
Terms and conditions apply • Offers are not applicable at eShop • Items are subject to availability. The hotel reserves the right to provide alternatives if certain items are out of stock • Offers are limited and are
available on a first-come first-served basis while stocks last • Offer is non-refundable and cannot be used as cash voucher and is not exchangeable for cash nor other products / services & cannot be used in
conjunction with other promotions and discounts • Photo is for your reference only • Valid staff ID / company name card / membership card or this screen capture must be presented to enjoy the offer • Royal Plaza
Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice • Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision

受有關條款及細則約束 • 優惠不適用於網上商店 • 產品種類或因供應而有所更改。如遇有關種類售罄，酒店有權以其他同類產品取代 • 優惠數量有限，先到先得，售完即止 

•此優惠不能退款、兌換成現金或其他產品 / 服務及不能與其他推廣優惠或折扣同時使用 •圖片只供參考 •購買時須出示有效員工證 / 公司名片 / 會員證或此螢幕截圖方可享

用優惠 •帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知 •如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Crispy Gift Set Series 「趣脆」伴手禮系列

Available from Now to February 29, 2024 優惠期由即日起至 2024年 2月 29日

Crispy Gift Set Series : The story of Hong Kong that comes in a gift. Royal Delights (R+) has pioneered the “Hong Kong Style Milk Tea Sandwich Cookie”
that captures the iconic flavor of Hong Kong milk tea with delicately balanced crispy layers. Indulge in the rich, buttery goodness and a ‘sip’ of Hong
Kong milk tea that is baked with love and gratitude. Crispy Combo Set is also available.

節日送禮不想千篇一律？Royal Delights (R+) 推出全新「趣脆」伴手禮系列，首創港式奶茶夾心「趣」脆，萃取香港標誌性的港式奶茶風味，

製作成茶味香濃、啖啖驚喜的奶茶夾心曲奇，呈現帶得走的香港味道；另有雙色「酥脆」禮盒以供選擇。

➢ 18% Discount at Original Price for Selected Customers

特選客戶尊享原價 82 折優惠

➢ 30% Discount at Original Price for Bulk Purchase of 10 Boxes or Above

大量訂購 (10盒或以上) 更可享原價 7折優惠

按此開啓港式美味的隨意門，解鎖這份本土情懷帶來的繽紛故事。 Please click https://www.youtube.com/watch?v=g7jtZ5yqvto&t=1s

Chinese New Year Pudding 賀歲糕點

Available from Now to February 2, 2024 訂購日期由即日起至 2024年 2月 2日

Experience an extraordinary Chinese New Year with Royal Delights! Share your love with dearest by enjoying this exclusive
and noble Chinese New Year Pudding.

今個新年，帝京酒店為您與親友摯愛送上滿載心意的 Royal Delights 賀年糕點，一同分享及感受不一樣的賀年體驗。

➢ To enjoy 28% discount for purchase of Royal Delights (R+) Chinese New Year Pudding

預訂帝京酒店 Royal Delights (R+)賀歲糕點可尊享 72 折優惠

Order Form 訂購表格 – https://www.royalplaza.com.hk/promotion/qr/corp/promo.pdf

Terms & conditions for purchase of Chinese New Year Puddings, please referred to the order form at above linkage

有關訂購賀歲糕點的條款及細則，詳見於以上連結之訂購表格內

Exclusive Festive Offer of Royal Plaza Hotel

for The Federation of Hong Kong and Kowloon Labour Unions Members & Staff

港九勞工社團聯會會員及員工尊享帝京酒店賀歲精品禮遇

Hong Kong Style Milk Tea Sandwich 
Cookie & Almond Puff
港式奶茶夾心「趣」脆及杏仁酥

Hong Kong Style Milk Tea Sandwich 
Cookie & Palmier
港式奶茶夾心「趣」脆及蝴蝶酥

Hong Kong Style Milk Tea 
Sandwich Cookie
港式奶茶夾心「趣」脆

Item  項目 Original Price  原價

Hong Kong Style Milk Tea Sandwich Cookie（20pcs each）

港式奶茶夾心「趣」脆（20 片）

Crispy Combo Set – Hong Kong Style Milk Tea Sandwich Cookie & Almond Puff（10pcs each）

雙色「酥脆」禮盒 – 港式奶茶夾心「趣」脆及杏仁酥（各 10 片）

Crispy Combo Set – Hong Kong Style Milk Tea Sandwich Cookie & Palmier（10pcs each）

雙色「酥脆」禮盒 – 港式奶茶夾心「趣」脆及蝴蝶酥（各 10 片）

HK$288

HK$238

HK$238

Hotline  訂購熱線

(WhatsApp only  只限訊息)

6117 7862
Thomas Wong 黃先生
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